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1. MT verslag 20 oktober

Het MT verslag is correct en kan verstuurd worden.

Geen opmerkingen.

2, Terugblik prioriteiten 2020 - ter bespreking

Doorgezet vanuit MT vergadering 14 oktober. Door de afdelingen is gekeken

naar hetjaarplan 2020 en een voortgangsrapportage gemaakt.

Dienstverlening en medisch advies

Laatste maanden zijn de werkzaamheden bij dienstverlening anders gaan

lopen en door de covid-19 pandemie zijn er een aantal veranderingen

geintroduceerd. Gezamenlijk wordt er nu gekeken hoe we het volgend jaar

willen doen en stemmen dit intern met elkaar af. Processen worden vaker

met elkaar besproken en deze week zijn er een aantal medewerkers

betrokken geweest in gesprekken i.h.k.v. het lean proces. Bedoeling is om

deze gedachten mee te nemen naar 2021.

Er is vanuit de teams behoefte om verbeteringen in de service aa te

brengen richting de verzekerden. Verder wordt er gekeken hoeveel

verzekerden onder een casemanager kunnen vallen. Daarnaast houden we

nog rekening met het stabiliseren van covid-19 in de regio.
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Jeugd

Jeugd heeft toch heel veel kunnen bereiken afgelopen jaar, grotendeels is i
Earls

dit bereikt in verbeteringen in de processen. Van belang om te weten dat Team B

aspecten binnen de keten in 2021 waarschijnlijk naar voren zullen komen

en dit verdient wel aandacht. Registratieproces is zo goed als klaar en Datum

daardoor is het makkelijker om de veiligheid te gaan monitoren.
RaSRpRIeIZ020

Volgende week saat TTInaar de cijfers kijken en naar

hoe we de cijfers zo goed mogelijk uit het systeem kunnen halen. Ook wil

het team jeugd minder focus leggen op de interne processen en meer

buiten de keten kijken en informeren over wat er eigenlijk gebeurt (vooral

op de BoWi). Geeft meer ruimte voor betere samenwerking.

BAM

Dit team heeft behoorlijk veel van het jaar aan de crisis gewerkt. Op gebied

van Jeugd is best wel wat bewerkstelligd en ook is het gelukt om de

zorgcontracten te standaardiseren. Op gebied van PG en curatieve zorg is er

weinig tot geen voortgang geboekt. Dit zijn onderwerpen die moeilijk in

beweging te krijgen zijn.

Op terreinen waar de voortgang moeilijk loopt, zou er gekeken moeten

worden waar dit aan ligt en wat de mogelijkheden zijn om wel voortgang te

gaan maken. Het is wel nodig om duidelijk onderscheid te maken in de

taken die het rijk en de openbare lichamen hebben. Een mooi voorbeeld is

de gehoorscreening, die al jaren niet van de grond komt, ondanks dat VWS

alles heeft aangeleverd wat het OLB heeft gevraagd. Gehoorscreening is

niet gelukt en je loopt vaak tegen een soort van onmacht aan bij OLB.

De vraag is of het mogelijk is meer taken over te nemen, om zo voortgang

te bewerkstelligen. Er is een werkgroep gaande vanuit BZK om een herijking

van de taken tussen het rijk en de OL’s plaats te laten vinden, daar zit

EEEin. Het MT gaat nadenken aan de hand van een discussiestuk of er

een ander instrument is om toch voortgang te boeken.

Actie:IEEE <r eiden een discussie stuk voor (met scenario

beschrijving), waar het MT keuzes kan maken over hoe concrete taken

anders aangepakt kan worden komend jaar. Ook een beschrijving van welke

aanleiding er voor een alternatieve aanpak is. Over twee weken weer in het

MT en dit traject mee laten lopen in het jaarplan.

Bedrijfsvoering

Begin van het jaar is BV gestart met het opzetten van de business rules en

het in kaart brengen van wat er nodig is om de activiteiten zo goed mogelijk

plaats te laten vinden. Heeft tijd gekost en de handmatige controles zijn

aangescherpt. Voor BAM is er nu betere ondersteuning vanuit BV en er zijn

twee financiéle adviseurs beschikbaar om samen naar de financiéle stukken

van een zorgaanbieder te kijken. Er geldt ook betere samenwerking tussen

de afdelingen door introductie van tweewekelijks overleg. Er is ook een
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betere verdeling in de taken binnen financién en betere integratie van de 3 [EJ
: Zorg en Jeugd Caribisch

begrotingen (VWS, Jeugd, ZVK).
I

Team B

3. Jaarplan 2021 —ter bespreking

In de MT vergadering van 13 oktober is afgesproken dat ieder Datum

afdelingshoofd een 5 tal thema’s/speerpunten voor aankomendjaar zou
Lill

benoemen waarop activiteiten moeten plaatsvinden. Daarnaast moet er een

overkoepelende visie geformuleerd worden. Welke plaats krijgt thuiswerken

in het geheel?

MAT en DV

Er is een eerste aanzet voor de te bereiken doelen voor 2021 en de punten

hebben te maken met onze eerdere inzet om van ZICN een platte

organisatie te creéren. Willen liefst op dezelfde verdieping zitten voor

betere samenwerking en meer betrokkenheid hebben op de kantoren op de

BoWi. Er is behoefte aan een sterkere communicatie over de veranderingen

en beleid. En de medewerkers vragen meer aandacht voor

professionalisering (kennis en trainingen) in het gebied van medisch

terminologie en ICT.

Jeugd

Bij Jeugd zijn ze trots op wat ze hebben bereikt in 2020. Zorg en jeugd

academy kunnen de trainingen en professionaliseringslag die DV vraagt wel

mogelijk bieden en dit zouden we ook intern kunnen organiseren.

MT mist nog het vraagstuk over wat de cliénten van de samensmelting van

MAT en DV merken en oferminder ruis ontstaat. Op dit moment is er wel

heel veel ruis door opschorting van vele MU’s en de continuiteit van de zorg

door de covid-19 pandemie enigszins belemmerd is. Handig om dit soort

dingen in het jaarplan benoemen met verbeterpunten want we willen

verbeteren zodat dat de cliénten er ook beter van worden.

Volgende week wordt BAM en bedrijfsvoering besproken.

4, Nota RAZ BES - ter besluitvorming

IEEE hebben een nota opgesteld met wijzigingen t.a.v. de RAZ

BES 2021. WJZ en Z moeten inhoudelijk nog kijken naar de voorgestelde

wijzigingen.

Vooral tekstueel wijzingen en een drietal inhoudelijk wijzigingen:
-

Opnemen Partiele protheses: MT is er mee eens, mits duidelijk in nota

wordt verwoord dat verzoek om partiéle prothese op te nemen in de

RAZ door de voorgaande minister is afgewezen en wat de

argumentatie nu is om de protheses alsnog toe te voegen.;

Actie: 5.1.2e bellen om na te checken hoe deze

politieke discussie is gelopen in 2013.

-

 Schrappen vergoeding sterilisatie voor IVF-traject: MT is er mee eens.
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-

Opnemen aanspraak op maatschappelijk ondersteuning: MT is er mee

Zorg en Jeugd Caribisch

Nederland

o Deze onderdelen komen voor in de kamerbrief over WMO. Team B

eens.

Actie: Deze punten komen terug volgende week en samen met het advies Datum

van WJZ en Z. 29 september 2020

Actie: Moeten in de communicatiesfeer ook iets opzetten over de

veranderingen in de regeling. Communicatiestrategie komt volgende week

terug in het MT.

5. P-Zaken — mededeling/besluitvorming

P-zaken worden niet in het verslag opgenomen.

6. Participatieraad — ter besluitvorming

BEbenaderd door RCN met de vraag of ZICN wil meedoen met

participatieraad. Standpunt van MT.

IEE voorstander van deelname ZJCN in participatieraad en het is

goed om hier alvast op te oriénteren. Eerst langsgaan bij RCN om te

checken hoe de procedure gaat lopen. Hierna terug in MT. Goed om scherp
te hebben wat de bevoegdheden zijn van participatieraad. Participatieraad

geldt alleen voor het Bonaire deel van de organisatie en de vraag is of we

dat willen en hoe zich dit verhoudt tot OR VWS.

Actie: Over twee weken weer op de agenda. [EER bereidt een stuk voor.

7. Afwegingskader MU en Bubble protocol- ter besluitvorming

N.a.v. bespreking in MT 14 oktober, zijn het afwegingkader en het Bubble

protocol aangepast. Deze worden nu ter besluitvorming voorgelegd aan het

MT.

Eris een afwegingskader opgesteld waar we nog goed over na moeten

denken, want onze toekomstige beslissingen zullen hierop voort boorduren.

Er is een hoop verandering in het document gekomen sinds het laatste MT.

De vraag ligt nog over de rol van het openbaar lichaam in deze en of we nog

het gesprek gaan voeren met de OL’s over quarantaine. Er is een taskforce

opgesteld waar ZICN, de ziekenhuizen en de GGD’s in zitten. Wat we nu

moeten bedenken is hoe we de dagzendingen kunnen regelen, want die zijn

makkelijker te organiseren en hebben weinig risico’s. OL’s zeggen dat onder

bepaalde voorwaarden dit nog quarantaine vrij kan. Voorstel is dat dit

kader nog wel even afgemaakt wordt en de dagtrips naar SXM startten.

Actie: Deze week pilot organiseren en achteraf met elkaar de ervaringen

delen of dit voor ons te organiseren is.

Actie: In het gezaghebbersoverleg een update op hoofdlijnen geven.

Actie: Bilaterale afspraken met de instanties op de eilanden maken om

verder over deze procedures en het afwegingskader afspraken te maken.
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Besluit: MT is akkoord met het voorstel kaderaanpak, maar dit moet verder

verfijnd worden. Zorg en Jeugd Caribisch

Nederland

Besluit: MT is akkoord met beginnen eendaagse trips naar Sint Maarten Team B

vanuit Saba en Statia te organiseren.
Datum

2S september 2020
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